
 

  

ΕΡΩΤΗΣΗ
Αθήνα, 13/09/2020

Του:    Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Την κα Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων
            
 
ΘΕΜΑ: «Ανάγκη ισότιμης αντιμετώπισης των εκπαιδευτικών Φυσικών Επιστημών 

(κλάδος ΠΕ04), όσον αφορά στην τοποθέτησή τους σε “τμήματα ένταξης”»

Κυρία Υπουργέ,

Για  υποβάθμιση  του  μαθήματος  των  Φυσικών  Επιστημών  και  άνιση  μεταχείριση  των
εκπαιδευτικών  του  κλάδου  ΠΕ04  (ΠΕ04.01  Φυσικοί,  ΠΕ04.02  Χημικοί,  ΠΕ04.03
Φυσιογνώστες,  ΠΕ04.04  Βιολόγοι,  ΠΕ04.05  Γεωλόγοι)  κάνουν λόγο  οι  επιστημονικές
ενώσεις, που τους εκπροσωπούν. Οι Φυσικές Επιστήμες αποτελούν, παγκοσμίως, βασικό
πυλώνα  της  εκπαίδευσης,  ωστόσο,  στο  ελληνικό  εκπαιδευτικό  σύστημα  παραμένουν
παραγκωνισμένες και  με σημαντικά ποιοτικά και  ποσοτικά προβλήματα στην διδασκαλία
τους, τόσο στη Γενική Εκπαίδευση, όσο και στην Ειδική Εκπαίδευση. Η σχετική τροπολογία
του Υπουργείου Οικονομικών και του Υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων (άρθρο 6,
παρ. 1, ν.3699/2008), ουσιαστικά, τους αποκλείει από τη δυνατότητα διεκδίκησης θέσεων
σε  Τμήματα  Ένταξης,  καθώς,  ο  μαθητικός  πληθυσμός,  ανά  σχολική  μονάδα
δευτεροβάθμιας  εκπαίδευσης,  αριθμεί  κάτω  των  300  μαθητών,  στις  πλείστες  δε  των
περιπτώσεων, κάτω των 200 μαθητών. Αξίζει να αναφερθεί, κιόλας ότι, θίγονται ιδιαίτερα οι
μαθητές περιοχών της επαρχίας και ειδικότερα των νησιωτικών περιοχών. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κα Υπουργός:

Προτίθεσθε να προβείτε στον ακριβή υπολογισμό των λειτουργικών κενών στο μάθημα των
Φυσικών Επιστημών με βάση τις πραγματικές ανάγκες των εκπαιδευτικών δομών, κατόπιν
απ’  ευθείας  σχετικής πληροφόρησης από τα σχολεία,  ώστε  να δημιουργήσετε  επιπλέον
ανάλογες οργανικές θέσεις στην Δευτεροβάθμια Γενική αλλά και στην Δευτεροβάθμια Ειδική
Εκπαίδευση,  σε  όλες  τις  ειδικότητες  Φυσικών  Επιστημών,  για  να  προκύψουν,  τόσο  η
συνολική  κάλυψη  των  υπαρχόντων  κενών,  όσο  και  η  ισότιμη  υποστήριξη  όλων  των
μαθητών, αντίστοιχα, στην τακτική διδασκαλία αλλά και στα «τμήματα ένταξης»;

Ο Ερωτών Βουλευτής
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